

## CALL FOR ABSTRACTS

### **Sharing Cities: Challenges and Responses to New Urban Planning**

The 13th International Association for China Planning (IACP) Conference

Organized by  
International Association for China Planning  
Southwest Jiaotong University, China



You are cordially invited to submit abstracts to the 13<sup>th</sup> IACP Conference.

#### **Conference Theme**

Since the reform and opening up 40 years ago, China has achieved great success in economic and urban development. Nevertheless, the rapid development has been accompanied with some challenges, including uncoordinated regional development, urban illnesses, inefficient urban governance and management, a lack of community services, unequal allocation of resources, ineffective functional spaces, and intensifying urban-rural dual structure.

In the new era, “sharing” has become one of the most important development concepts. Aiming at sharing the benefits of the reform and opening up, this new concept can stimulate economic development among all population groups and promote social justice, harmony, and inclusive development. Sharing is a key to solving “new contradictions”. The sharing economy has boomed in many sectors, including transportation, housing, public services, and education. It is also tightly connected with the sustainable development of society. Sharing the resource elements of urban development will inevitably influence institutional operation, spatial structure, urban renewal, urban production cycle, and urban-regional governance. Planning “sharing” cities can guide future development, address urban problems, enhance citizen satisfaction and happiness, and meet the growing demands for a high-quality life.

Chinese cities are transitioning from high-speed growth to high-quality development. In the process, urban planning in China should focus on developing “sharing” cities, learn from international experiences, and address hot issues. Therefore, this conference invites scholars, planners, engineers, and government officials in China and abroad to share knowledge and experiences as well as to explore coping strategies for challenges and opportunities for urban development in China.

The conference tracks include:

1. Development in the context of the “Belt and Road” strategy
2. Planning and construction in western China
3. Transportation and infrastructure

4. Urban land use
5. Rural revitalization and urban-rural coordination
6. Preservation planning for the historical and cultural heritage
7. Urban governance
8. Ecological environment protection and planning
9. Housing and community development
10. Inclusive urban development
11. Urban informatics and smart cities
12. Regional economic development
13. Urban design
14. Planning education
15. Others

### **Abstract Submission**

Please submit your paper abstract of 200-300 words, in **English only\***, to <http://www.chinaplanning.org/alpha/annual-conference-2019/> by February 1, 2019. Please refer to the template on the last page.

Please select ONE of the fifteen tracks and submit your abstract **ONLY** to that track.

When you submit, please enter the names and contact information of all coauthors. Otherwise, their names will not appear in the conference program.

All abstracts will be peer-reviewed by the Technical Committee.

### **Important Dates**

Deadline for abstract submission: February 1, 2019

Notification of abstract acceptance: March 15, 2019

Deadline for advance registration: May 1, 2019

Deadline for student award and travel grant applications: May 1, 2019

Dean's forum, on-site registration, and technical tours: June 14, 2019

Conference: June 15-16, 2019

### **Conference Organizing Committee**

Chair: Lingqian Hu (University of Wisconsin-Milwaukee)

Vice Chairs: Hongwei Dong (California State University, Fresno)

Yiping Fang (Portland State University)

Xiaoguang Wang (Central Michigan University)

Junfeng Jiao (The University of Texas at Austin)

Contact: [iacpconference2019@hotmail.com](mailto:iacpconference2019@hotmail.com)

\* *Conference language*: The working language for the IACP conference is English.

## Template for abstract

### Abstract Title<sup>1</sup>

Yan Song<sup>2</sup>  
University of North Carolina at Chapel Hill  
319 New East  
Chapel Hill, NC 27599-3140  
919.962.4761  
ys@email.unc.edu

Lingqian Hu<sup>3</sup>  
Affiliation,  
address,  
telephone and email address

The abstract should answer the following questions<sup>4</sup> in 200-300 words. The technical committee will review abstracts based on how the questions are answered:

- What is the issue addressed and why is the issue important for policy or practice?
- What gaps or misunderstandings in the literature does the research fill or correct?
- How is the research conducted?
- What are the (expected) research findings?
- What are the conclusions for policy or practice and the implications for further research?

Keywords: three to five keywords

---

<sup>1</sup> Capitalize only the initial letter of each word.

<sup>2</sup> Use the following format: First name Last name; do not capitalize last name.

<sup>3</sup> When you submit an abstract online, please enter the names of all of your coauthors on the website. Otherwise, their name will not appear in the conference program.

<sup>4</sup> The questions were borrowed from the requirements of Journal of Planning Education and Research.

## 摘要征集启事

### 共享城市：新城市规划面临的挑战与对策

第十三届国际中国规划学会（IACP）年会  
中国·成都

#### 主办单位

国际中国规划学会（IACP）  
西南交通大学



我们诚挚地邀请您投稿并参加第十三届国际中国规划学会年会。

#### 会议主题

改革开放四十年来，中国城市建设的成就举世瞩目，但伴随着城市的快速发展与蜕变，一系列的城市问题紧随其后。例如区域发展水平不协调、城市病显现、城市治理水平不高、城市管理制度待优化、社区发展滞后、资源分配不均、功能空间不合理、城乡二元化加剧等。

新时代的中国以“共享”作为最重要的发展理念之一，旨在让全体人民共享改革开放和经济发展的成果，促进社会的公平、和谐、包容发展，共享是求解“新矛盾”的一把钥匙。目前，共享经济正在交通出行、房屋住宿、公共服务、工作组织、教育模式等领域迅猛发展，“共享”理念正逐渐成为社会新风尚。而共享经济模式的发展不仅与科学技术息息相关，更关乎到城市与社会的可持续发展。城市发展要素资源逐步共享化，必然对城市运作模式、城市发展趋势、城市空间结构演变、城市更新治理、城市生产生活方式带来影响。如何以“共享”理念引导城市发展、解决城市问题，如何在城市规划中利用“共享”理念提升民众获得感和幸福感，满足人民日益增长的美好生活需要，已经成为中国城市发展的关键挑战。

秉承“共享”的发展理念，积极借鉴国际经验，对当今城市热点问题进行探讨有助于推动中国城市由高速增长转向高质量发展。本次年会诚邀来自中国和世界各地的学者、规划师、工程师和政府管理人员进行学术交流，分享国内外城市规划的先进理念与杰出经验，共同探讨当今中国城市发展面临的挑战、机遇以及应对方法。

此次会议议题包括：

1. 一带一路发展
2. 西部城市建设
3. 交通基础设施

4. 城市土地利用
5. 城乡统筹发展
6. 历史文化保护
7. 公共政策治理
8. 生态环境保护
9. 住房社区发展
10. 包容福利城市
11. 智慧信息城市
12. 区域产业经济
13. 城市设计策略
14. 城市规划教育
15. 其他规划课题

### 论文摘要提交要求

请提交 200-300 字的英文\* 论文摘要。摘要范本请见最后一页。摘要须于 2019 年 2 月 1 日前通过如下网址递交：<http://www.chinaplanning.org/alpha/annual-conference-2019/>。在线提交摘要时,请在所列的十五个议题中选择最合适的一项,提交摘要到该议题中。请在摘要网站上输入所有合作者的姓名。否则,他们的名字不会出现在会议程序中。本会议的技术委员会将审阅所有提交的论文摘要。

### 会议关键日期

摘要截止日期: 2019 年 2 月 1 日

录取通知日期: 2019 年 3 月 15 日

提前注册截止日期: 2019 年 5 月 1 日

学生论文奖和旅行奖学金申请截止日期: 2019 年 5 月 1 日

院长论坛, 会议现场注册时间和学术考察: 2019 年 6 月 14 日

全体会议和分组论文会议时间: 2019 年 6 月 15 日 - 16 日

### 会议组委会

国际中国规划学会

主席: 胡伶倩 (威斯康辛大学密尔沃基分校)

联合主席: 董宏伟 (加州州立大学弗雷斯诺分校); 方益萍 (波特兰州立大学); 王晓光 (中密西根大学); 焦峻峰 (德克萨斯大学奥斯汀分校)

联系方式: [iacpconference2019@hotmail.com](mailto:iacpconference2019@hotmail.com)

会议语言: IACP 年会的官方语言是英文。

摘要范本（请使用英文）

**Abstract Title<sup>5</sup>**

Yan Song<sup>6</sup>  
University of North Carolina at Chapel Hill  
319 New East  
Chapel Hill, NC 27599-3140  
919.962.4761  
ys@email.unc.edu

Lingqian Hu<sup>7</sup>  
Affiliation,  
address,  
telephone and email address

摘要应回答以下几个问题<sup>8</sup>。技术委员会根据对以下问题的回答审阅摘要。

- 论文所研究的科学问题及其对实践或政策的重要性
- 论文对现有认知的独特贡献
- 论文的研究方法
- （预期）研究结果
- 结果的实践意义和/或对将来研究的构想

**Keywords:** 三到五个关键词

---

<sup>5</sup> 每个单词的初始字母大写。

<sup>6</sup> 使用以下格式：名字 姓氏。 不要大写姓氏。

<sup>7</sup> 当在线提交摘要时，请在网站上输入所有合作者的姓名。否则，他们的名字不会出现在会议程序中。

<sup>8</sup> 选自《规划教育与研究杂志》的要求